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KUPIŁEŚ, SPROWADZIŁEŚ POJAZD?

ZAREJESTRUJEMY 
GO ZA CIEBIE

 Urząd Celny - akcyza
 Urząd Skarbowy
 Wydział komunikacji - rejestracja

 Tłumaczenia - wszystkie języki
 Ubezpieczenia

Tablice rejestracyjne odbierzesz u nas!

ZAŁATWIAMY:

Centrum Medyczne
ALERGO-MEDICA

Doko czenie ze str. 1.
- Tak nie powinno by

Przyszed em prze-
cie  z czystymi naczyniami, w któ-
rych niejednokrotnie przynosi em 
jedzenie. Nie do , e wymusza-
j  korzystanie z ich opakowa , 
to jeszcze trzeba za nie zap aci  
dwa z ote.

Przepisy nic nie mówi , ale 
„na wynos” znaczy, e wszystko 
jest z lokalu - posi ek i opakowa-
nie. Dla nas istotne jest, eby to 
by o czyste, eby nikt si  nie zatru . 
Restauracja, nie chc c bra  odpo-
wiedzialno ci za to, e kto  si  np. 
zatruje, bo mia  brudne pojemniki, 
nie wydaje obiadów w naczyniach 
przyniesionych przez klientów. 
Jednak decyzja pozostaje w ge-

stii restauracji - odgórnych zarz -
dze  w tej kwestii nie by o. Przy 
pandemii pojemniki jednorazowe 
s  bezpieczniejsze, bo nie wiemy, 
czy w domu kto  chory nie dotyka  
naczy . Chocia  na przestrzeni 
roku nie mieli my jakich  zg osze  
o zatruciu zarazkami, które mog y 
spowodowa  brudne pojemniki 
s u ce do przenoszenia obiadu.

- Je li kto  chce czeka  pó  
godziny, a  przyniesione przez 
niego pojemniki zdezynfekujemy 
i wyparzymy, to nie ma problemu. 
Mam uzgodnione z sanepidem, e 
ze wzgl du na panuj c  pandemi  
jedzenie pakujemy w nasze po-
jemniki bezzwrotne, eby ustrzec 

si  przed bakteriami. Czasami, 
niestety, przynoszone by y brudne 
pojemniki na ywno . Musieli my 
je porz dnie umy , zdezynfekowa , 
bo w razie jakiego  zaka enia, to 
nas skar ono by za brak higieny. 
Tym bardziej teraz zdecydowali-
my, e jedzenie wydajemy w po-

jemnikach jednorazowych. Robimy 
to dla bezpiecze stwa klientów 
oraz w asnego. To s  ju  te now-
sze pojemniki, poddaj ce si  w stu 
procentach recyklingowi. Mo na 
je podgrzewa  w mikrofali. Takie 
opakowanie kosztuje z otówk , 
czyli, maj c na wzgl dzie obiad 
dwudaniowy - 2 z . To nie jest ma a 
cena, ale my za te opakowania 
równie  p acimy. 

- Mamy swoje opakowania, ale 
mo na przyj  z takimi przyniesio-
nymi z domu

. - Je li dajemy 
opakowanie jednorazowe, klient 
musi zap aci  1 z  za opakowa-
nie do drugiego dania i 50 gr. za 
pojemnik na zup . Jak kto  przy-
chodzi ze swoimi garnkami, to ju  
nic mu nie doliczamy. Musi przyj  
z czystym naczyniem, do brudnego 
nie dajemy, absolutnie, bo w razie 
jakich  zarazków, b dzie na nas.

- Je li kto  przyjdzie z w asnym 
pojemnikiem, tak e dostanie jedze-
nie, nie ma problemu. Ale to jest 
rzadko , by klienci przychodzili 
z w asnymi pojemnikami - mo e 
dwie osoby na sto. Wygodniej 
jest przyj  bez adnych garnków 
i otrzyma  obiad spakowany do 
gotowego pojemnika. My by my 
nawet woleli, aby klienci przycho-
dzili z w asnymi pojemnikami, lecz 
to s  wyj tki.

- Oczywi cie wydajemy obia-
dy do wszystkich pojemników - 
w asnych i przyniesionych przez 
klientów, ale tych drugich jest zde-
cydowanie mniej. Niecz sto zdarza 
si , eby kto  przyszed  tak z ulicy 
i wzi  obiad we w asny pojemnik. 
Bior  obiady w jednorazowych, 
styropianowych. Za te opakowania 
nic nie doliczamy - taka promocja 
dla naszych klientów. 

- Bardzo rzadko zdarza si , by 
kto  przyszed  po obiad z w asny-
mi pojemnikami. Raz po raz kto  
przyniesie s oik na zupk , z innymi 
pojemnikami ludzie raczej nie przy-
chodz . Gdyby jednak kto  tak zro-
bi , dosta by obiad bez problemu. 

Ale ma o komu chce si  bra  
swoje naczynie, pakowa , my , 
a tak bez k opotu wyrzuci si  
opakowanie. Jeszcze do czerwca 
wydajemy obiady w pojemnikach 
styropianowych. Za te pojemniki 
nie pobieramy dop at. Przedtem 
z otówk  doliczali my, lecz uzna-
li my, e przez okres pandemii nie 
b dziemy kasowa  dodatkowych 
pieni dzy. Klientów z w asnymi po-
jemnikami te  obs ugujemy - nie 
ma co robi  ludziom „pod górk ”. 

K. Juszczak  
- Je li chodzi o protesty miesz-

ka ców co do przejazdu ul. Spor-
tow , jest zaprojektowana zmiana 
organizacji ruchu. Projekt zosta  
przekazany do odpowiednich in-
stytucji. By  mo e nied ugo uda si  
proponowane zmiany wprowadzi  
w ycie.  

Zmiana polega na tym, e 
wszystkie ci kie samochody nie 
b d  mog y wje d a  w ul. Spor-
tow  od strony ul. Ko ciuszki. Po-
zostaje im do wyboru przejazd ul. 
Daszy skiego (b d c  fragmen-
tem DW 449) lub ul. kow  (droga 
powiatowa). Aby nie zamkn  ul. 
Sportowej dla samochodów stra y 
po arnej czy du ych samocho-
dów dostawczych, b d  one mia y 
mo liwo  wjazdu na ul. Sportow  
z kowej i równie  t dy b d  mo-

g y wyje d a  z ul. Sportowej. Nie 
b dzie zatem przejazdu ci kich 
samochodów przez przej cie dla 
pieszych przy zbiegu ulic Sikor-
skiego, Ko ciuszki i Sportowej. 
Zaprojektowali my równie  prze-
budow  tego niebezpiecznego 
zbiegu ulic. Z o yli my wniosek 
o dofinansowanie z programu 
poprawy bezpiecze stwa przej  
dla pieszych, w ramach Fundu-
szu Dróg Samorz dowych. Je eli 
uda si  te rodki pozyska , b dzie 
w tym miejscu kompleksowe roz-
wi zanie, Szczególnie przej cie 
na ul. Sportowej (wzd u  ul. Si-
korskiego) nie mo e wychodzi  
tu  zza budynku mieszkalnego, 
co stwarza niebezpiecze stwo. 
Liczymy tu na wsparcie naszych 
parlamentarzystów..     

K.J.


